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 » Harun Yıldırım
Köyceğiz’in Hamit Mahallesi’nde 

meydana gelen kazada 1 kişi hayatını 
kaybetti.

Alınan bilgiye göre Handan Ustaoğlu 
yönetimindeki 34 BSM 425 plakalı oto-
mobil, sürücüsünün direksiyon hakimi-
yetini kaybetmesi sonucu yol kenarında 
bulunan su kanalına uçtu ve ters döndü.

Vatandaşların ihbarı üzerine olay ye-
rine Büyükşehir Belediyesine bağlı Köy-
ceğiz İtfaiye Grup Amirliği ekipleri sevk 
edilirken, ekipler vinç yardımıyla ara-
cı kanaldan çıkarırlarken, araç sürücü-
sü Handan Ustaoğlu’nun yaşamını yitir-
diği öğrenildi.

Kaza ile ilgili soruşturma başlatıldı.

Köyceğiz’de trafik kazasında 
1 kişi yaşamını yitirdi

Ak Parti Marmaris 
adayı Yazıcı

Hizmetine sunulan 109 
yeni aracın tanıtımı yapıldı

AK Parti Marmaris Be-
lediye Başkan Adayı Ya-
zıcı: “Hiçbir rakip aday-
la didişmeden seçim kam-

panyasını yürüteceğim 
ve seçim öncesi sözü-
nü verdiğim her projeyi de 
gerçekleştireceğim.”86DA

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi araç filosuna katılan 
297 Milyon 367 Bin TL de-
ğerindeki 109 araç için tanı-
tım töreni düzenledi. Tören-
de konuşan Muğla Büyükşe-

hir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün, görev süresi bo-
yunca mali yapıya çok önem 
verdiğini ve her kuruşun he-
sabını yaparak çalıştıklarını 
söyledi.87DE

Yurt Dışı Fuarında 
Bodrum Damgası

Cumhuriyet'in 100. yılında 
bayraksız Mahalle kalmasın

 zMilas Belediyesi, Cumhuriyet'in 100. 
yılında gerçekleştirdiği "Bayraksız Mahalle 
Kalmasın" projesi ile mahallelerdeki bayrak 
eksikliğini gideriyor. 82DE

10 ile 14 Ocak tarihle-
ri arasında Hollanda’nın Ut-
recht kentinde gerçekle-

şen fuarda yer alan Bodrum 
standı yine ilgi odağı oldu. 
86DA

Büyükşehirden Datça’da 
Badem ve Zeytin Eğitimi

Belediyeden Kadınlara Yönelik Danışmanlık Hizmetleri 

Bodrum Belediyesi Kadın 
Danışma Merkezi Çalışmaları

 zBodrum Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri 
Müdürlüğü’ne bağlı Kadın Danışma Merkezi, 
şiddete maruz kalan ya da kalma riski 
bulunan kadınlara yönelik sosyal, psikolojik 
ve hukuki danışmanlık hizmeti veriyor. 83DEGenç girişimcilerden 

rektörlüğe ziyaret
 zTOBB Genç Girişimciler Kurulu protokol 
ziyaretleri kapsamında bu kez MSKÜ 
Rektörlüğünü ziyaret etti. 83DE

İYİ Parti Muğla Milletvekili Ergun; 
Petrol ve doğalgaz 
arama harcamalarına 
ne kadar para harcandı?

İYİ Parti Muğla Millet-
vekili Prof. Dr. Metin Ergun, 
petrol ve doğalgaz aramala-
rı için 2017 yılından bugüne 

kadar kaç para harcandığı-
nı TBMM gündemine getir-
di. 83DE

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi, çiftçilerin daha faz-
la ürün ve gelir elde etme-
si amacıyla başlattığı ‘Tarla-
nıza Geliyoruz’ projesi kap-

samında Datça ilçesinde ba-
dem ve zeytin üretimi ile 
ilgili üreticilere eğitim ver-
di. 85DE
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 » Ceylin Şener
2023 yılı boyunca 1005 

çiftin mutluluğuna ortak ol-
manın heyecanını yaşadık-
larını belirten Başkan Tokat, 
evliliklerinin başlangıcın-
da olan her çiftin yanların-
da olduklarını ifade etti. Ni-
kah törenlerinin hem çiftler 
hem de aileleri için birleş-
tirici ve sevgi dolu anlar ol-
duğunu vurgulayan Başkan 
Tokat, Milas'ın geleceğine 
katkı sağlayacak bu yeni bir-

likteliklere öncülük etmek-
ten memnuniyet duydukla-
rını dile getirdi.

Evlenen çiftlere mutlu-
luklar dileyen Milas Beledi-
ye Başkanı Muhammet To-
kat “Bir ömrü birlikte pay-
laşmaya karar veren tüm 
çiftlerimizin mutluluğuna 
ortak olmanın heyecanıy-
la kendilerine sağlıklı ve hu-
zurlu bir gelecek diliyoruz” 
dedi.

Milas’ta 2023’te 1005 çift 
mutluluğa “evet” dedi

 zMilas Belediyesi, 2023 yılında gerçekleşen 
1005 nikah töreni ile evliliğe adım atan 
çiftlerin mutluluğuna ortak oldu. Milas 
Belediye Başkanı Muhammet Tokat, evlenen 
tüm çiftlere mutluluklar diledi.

 » Ceylin Şener
Datça - Datça Belediyesi 

yetkili memur sendikası Tüm 
Bel-Sen ve belediye yönetimi 
arasında yapılan görüşmeler 
sonucunda, 2024 yılı toplu iş 
sözleşmesi imzalandı. Sendi-
ka Şube başkanı Abidin Çe-
lik, Şube Mali sekreteri Burcu 
Verilmiş Akın, Şube Kadın 
Sekreteri Eylem Ölmezoğlu, 
Şube TİS ve Hukuk Sekrete-
ri İlke Curacı, İşyeri temsilci-
leri Özgür Mutlu ve Şükran 
Altınsoy ile Datça Belediye 
Başkanı Gürsel Uçar arasın-
da gerçekleşen imza töreni, 
sosyal ve ekonomik haklar-
da yeni kazanımların kapısı-
nı araladı.

Toplu iş sözleşmesi kap-
samında elde edilen haklar 
arasında işverenin mülkiye-
ti ve kendi varlıkları üzerinde 
kurulu olup, belediye ya da 
özel kurumlarca işletilen etüt 
merkezi, kültür ve benzeri te-
sislerden çalışanların eş ve 
çocukları ÜCRETSİZ olarak 
yararlanma, işverenin aça-
cağı kreş veya anaokulların-
dan belirlenen kontenjan da-

hilinde çalışanların çocukla-
rına %50 indirimli yararlan-
ma hakkı, belediyenin mülki-
yeti üzerindeki spor tesisleri 
ve kurslardan %50 indirim, 
mülkiyeti işverene ait oto-
parklardan ÜCRETSİZ ya-
rarlanma gibi avantajlar bu-
lunuyor. Ayrıca her ayın ma-
aş gününde en yüksek devlet 
memuru aylığının %121’ine 
denk gelen bir ilave ödeme 
de sözleşme kapsamında yer 
alıyor.

Ayrıca sosyal haklar ola-
rak sözleşmeden yararlanan 
belediye çalışanlarının aile-
sinin şikâyeti üzerine aile içi 
şiddet uyguladığı tespit edil-
diği durumlarda; söz konusu 
çalışanın sözleşme hüküm-
lerinde yer alan mali ve sos-
yal yardımlardan elde ettik-
leri elinden alınarak, bunlar 
çalışanın eşine ödenmesi, 8 
Mart "Dünya Emekçi Kadın-
lar Gününde" Sendikanın ya 
da Belediyenin düzenleyece-
ği etkinliğe katılmak şartıyla 
kadın çalışanlar ücretli izin-
li sayılması, 25 Kasım "Kadı-
na Yönelik Şiddetle Mücade-

le Gününde" Sendikanın ya 
da Belediyenin düzenleyeceği 
etkinliğe katılmak şartıyla ka-
dın çalışanlar ücretli izinli sa-
yılması, 3 Aralık Dünya En-
gelliler Günü ve 10-16 Mayıs 
Engelliler Haftasının 1.günü 
engelli çalışanların 1 gün üc-
retli izinli sayılması, Eşi do-
ğum yapan personele 657 sa-
yılı Devlet Memurları Ka-
nunun 104üncü maddesinin 
(B) fıkrasında düzenlenen 
10 günlük ücretli izne ek ola-
rak, normal doğum yapana 3 
gün, sezeryan ile doğum ya-
pana 10 gün ücretli izin veril-
mesi, Çalışanların evcil hay-
vanlarının aşısı ve tedavileri 
Belediye Veterinerlik hizmet-
leri tarafından ücretsiz karşı-
lanması, Çalışanlardan şehit 
dul ve yetimleri ile anne, ba-
ba ve kardeşleri 18 Mart Şe-
hitler Gününde; Malul gazi-
ler ile eşleri ise 19 Eylül Gazi-
ler Gününde izinli sayılması, 
Belediye yönetimi ve çalışan-
lar verdiği hizmetlerde ekolo-
jik dengeyi korumayı esas al-
ması, Yükseköğretim gören 
çalışanlara izin konusunda 

kolaylık sağlanır, sınav tarih-
lerini gösterir belge ve trans-
kript sunulması kaydı ile ida-
ri izinli sayılması, İşçi sınıfı-
nın uluslararası birlik ve da-
yanışma günü olan 1 Mayıs’a 
tüm çalışanlar ile birlikte ka-
tılım sağlaması gibi haklar-
da sözleşme kapsamında yer 
alıyor.

Tüm Bel-Sen Şube Başka-
nı Abidin Çelik, yapılan an-
laşma ile ilgili yaptığı açıkla-
mada, "Türkiye’nin imzala-
mış olduğu uluslararası söz-
leşmeler ile uyumsuzluk 
gösteren sosyal denge tazmi-
natına getirilen tavan uygula-
masının kaldırılması ve zam 
oranlarının ülkenin içerisin-
de bulunduğu mevcut sos-
yo-ekonomik koşullar dikka-
te alınarak hesaplanabilmesi 
için sendikamızın yürütmüş 
olduğu mücadele çerçevesin-
de tavan oran olan %120 aşıl-
mış ve iyileştirme zammı ola-
rak, her ayın maaş günün-
de en yüksek devlet memuru 
aylığının (Ek Gösterge Da-
hil) %121’ine denk gelen ila-
ve ödeme yapılması kararlaş-
tırılmıştır. Çalışanlarımızın 
haklarını korumak ve sos-
yal yaşamlarına olumlu kat-
kı sağlamak amacıyla yürüt-
tüğümüz bu mücadelede, be-
lediye yönetimi ile ortak bir 
noktada buluşmanın mut-
luluğunu yaşıyoruz. Toplu iş 
sözleşmemiz, dayanışma ve 
birlikteliğimizin bir sonucu-
dur" dedi.

Datça Belediyesi İşyeri 
Sözleşmesi yapıldı

 zTüm Bel-Sen Muğla Şube ve Datça Belediyesi Arasında Yeni Toplu İş 
Sözleşmesi İmzalandı.

 » Ceylin Şener
Milas Belediyesi'nin Ma-

kine İkmal Bakım ve Ona-
rım Müdürlüğü bünyesin-
de gerçekleştirdiği "Bayrak-
sız Mahalle Kalmasın" pro-
jesi kapsamında 132 ma-
hallede başlattığı çalışmalar 
devam ediyor. Mahalle muh-
tarlarıyla koordineli bir şekil-
de yürütülen çalışmanın so-

nucunda bağımsızlığımızı 
simgeleyen Türk Bayrağımız, 
Cumhuriyet'in simgesi olan 
renkleriyle gökyüzünde dal-
galanıyor.

Ulu Önder Mustafa Ke-
mal Atatürk'ün önderliğin-
de kurulan Cumhuriyet'in 
100. yıl gururuyla çalışmala-
rını sürdüren Milas Beledi-
yesi, bir yandan bayrak dire-

ği olmayan mahallelere bay-
rak direği imalat ve dikim ça-
lışmalarını sürdürürken, bir 
yandan da yıpranan direk-
lerin bakım ve onarım çalış-
malarını yürütüyor.

Türk Bayrağı’nın ülkemi-
zin bağımsızlık ve özgürlük 
mücadelesinin sembolü ol-
duğunu belirten Milas Bele-
diye Başkanı Muhammet To-

kat konuyla ilgili yaptığı açık-
lamada, "Cumhuriyetimizin 
100. yılında gerçekleştirdiği-
miz 'Bayraksız Mahalle Kal-
masın' projesi ile her mahal-
lemizi bayraklarla donatıyo-
ruz. Bu proje, Cumhuriyet'in 
değerlerine olan bağlılığımı-
zı ve milletimizin birlik be-
raberlik ruhunu simgeliyor.” 
dedi.

Cumhuriyet'in 100. yılında bayraksız Mahalle kalmasın
 zMilas Belediyesi, Cumhuriyet'in 100. yılında gerçekleştirdiği "Bayraksız Mahalle Kalmasın" 
projesi ile mahallelerdeki bayrak eksikliğini gideriyor.
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Kader Muğlaya bu sefer 
gülecek

Kader Muğlaya bu sefer 
gülecek

Muğla siyaseti çok yo-
ğun gündeme sa-
hip malumunuz. 
Yerel seçim önce-
si adaylıklar üze-
rinden yürüyen 
motivasyon, şeh-
rin ikliminde bi-
le yağmur- ça-
mur üretecek şe-
kilde yoğun his-
sediliyor aynı si-
yasette yaşanan 
çamurluklar gibi. 
CHP ve İYİ PAR-
Tİ adaylık sürecini o kadar 
kötü yönetiyor ki ,adaylar 
belli olduktan sonra yaşa-
nacak kırgın-küskün enf-
lasyonu ile kendi başları-
na çorap ördüklerinin far-
kında değiller. Her iki par-
tide de siyasi rekabet öyle 
sığ ve derinliksiz ki, sade-
ce koltuk kapma ve fotoğ-
rafa girme hedefinden iba-
ret bir rekabet ortamı. İşin 
esasına girersek de seçim 
kaybetme ihtimalini dü-
şünmeye başlayanların pa-
niğinden ibaret bir durum 
ama aynı oranda da bir 
gevşeme hali var. İyi par-
ti zaten yerlerde sürünü-
yor. İlerde Üniversitelerde 
siyaset derslerinde “İlkesiz 
siyasetin” sonunun ne ola-
cağı örnek verilecekse İyi 
Parti gerçekten İYİ!! bir ör-
nek olacak. Nasıl olsa bu-
rası CHP kalesi diyerek 
bunca yıldır oturdukla-
rı yerden siyaset yapmaya 
alışan CHP için ise hayat 
Muğlada şimdi başlıyor. 
Akparti Aydın Ayaydın’ı 
aday gösterince bu sefer 
pabucun pahalı olduğunu 
anladılar. Artık kimi Bü-
yükşehir Belediye başkan 
adayı yapalım diye düşün-
müyorlar; ”Kiminle seçim 
kazanabiliriz” demek zo-
runda kaldı ilk kez. Çünkü 
Aydın Ayaydın isminin sı-
radan bir isim olmadığını, 
kişisel CV açısından ba-
kılırsa kazanmaya en ya-
kın aday olduğunu gör-
mek içlerini çok acıtıyor 
eminim. Bugüne kadarki 
en fazla tutan argümanla-
rı olan “Akparti gelirse ra-
kı-balık yapmamıza engel 
olur, etek boylarımıza bi-
le müdahale ederler” saf-
satasının tutmayacağı bir 
isim olan Aydın Ayaydın’ın 
aday olması ellerini kol-
larını bağladı. CHP İçin 
Muğla ilk kez seçimde ka-
zanmak için çabalayacak-

ları bir şehir artık. O yüz-
den de kıvranıyorlar aday 
bulmak için. Çünkü bugü-

ne kadar hiç aday 
aramadılar çün-
kü kaybetme kay-
gısı yaşamadıkları 
için en beyaz diş-
li veya en şık giyi-
nen aday seçme-
leri yeterliydi. Bu 
sefer durum çok 
ciddi. Çünkü Ay-
dın Ayaydın ismi-
nin karşısına ko-
yacakları ismin 
onunla rekabet 

edebilecek CV de bir isim 
olması zorunluluğu çıkın-
ca titriyorlar şu anda. Kor-
kunun ecele faydası yok. 
Bu sefer Muğla gerçek-
ten kader seçimi yapacak. 
Bundan sonraki yıllarda 
da laikçilik maskesiyle do-
laşıp halkı hizmetsizliğe 
- ranta karşıymış gibi poz 
verip her türlü rant oyun-
larına mahkum edenler-
le, laiklikle hiçbir sorunla-
rı olmadığını 22 yıldır ik-
tidarda ispatlamış hizmet 
erbapları arasında tercih 
yapacak.

Özeleştiri yapmak ge-
rekir ise; Ak parti siyaseti-
nin karar vericileri bugüne 
kadarki seçimlerde Muğ-
la seçmeninin doğru karar 
vermesi için hiç yardımcı 
olmadı seçmene. Seçme-
nin, hizmet edecek olan 
Akparti adayını seçmesi 
için Rahatlıkla oy verebi-
leceği bir adayı oy pusula-
sına koymadı. Bu gerçeği 
kabullenerek bu seçimde 
aday seçiminde çok radi-
kal bir karar aldı Ak par-
ti. Seçmene yardımcı oldu 
ve hem hizmet etme ka-
pasitesi en yüksek hem de 
Muğla seçmeninin aklın-
daki tüm sosyolojik endi-
şeleri giderecek insanlar-
dan birini koydu oy pu-
sulasına. Artık kampan-
ya süreci bu temel doğ-
ruları yapmış bir parti ve 
ideal bir adayın kampan-
ya süreci olarak yürüye-
cek. Hala kaldıysa seç-
menin aklında soru işare-
ti onları gidermeye yöne-
lecek. Seçim günü de so-
nuçlar açıklandıktan sonra 
Saburhane’de, tüm Muğla 
dertlileriyle oturup kahve 
eşliğinde Muğla Yüzyılını 
konuşacak yeni Belediye 
Başkanımız en Muğlalı ha-
liyle. CHP tayfası ise 2029 
seçimlerini düşünecek en 
umutsuz halleriyle.

Genç girişimcilerden rektörlüğe ziyaret
 zTOBB Genç Girişimciler Kurulu protokol ziyaretleri kapsamında bu kez MSKÜ Rektörlüğünü 
ziyaret etti.

 » Harun Yıldırım
Türkiye Odalar ve 

Borsalar Birliği (TOBB) 
bünyesinde Muğla Ticaret 
ve Sanayi Odası (MUTSO) 
koordinatörlüğünde 
çalışmalarını sürdüren 
Genç Girişimciler Kurulu 
(GGK) Muğla İcra 
Komitesi, Muğla Sıtkı 
Koçman Üniversitesi 
(MSKÜ) Rektörü Prof. Dr. 
Turhan Kaçar ile Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Deniz 
Ülgen’e nezaket ziyaretinde 
bulundu. 9 Ocak Salı günü 
gerçekleştirilen ziyarette, 
GGK İl İcra Komitesi 
Başkanı Berke Altınsoy, 
MUTSO Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcısı ve aynı 
zamanda İcra Komitesi 
Doğal Üyesi Mehmet 

Çahan, İcra Komite Başkan 
Yardımcısı Alperen Meşeli, 
İcra Komitesi Üyeleri 
Hakan Serçe ile Zafer 
Çeliköz yer aldı. 

Ziyarette Başkan 
Altınsoy, Genç ve 
Girişimciler Kurulunun 

kuruluş amaçları ve çalışma 
prensipleri hakkında Rektör 
Kaçar’a bilgi verirken, İl 
İcra Komitesi olarak, görev 
süreleri boyunca yapılması 
hedeflenen projeler 
hakkında bilgi verdi.

MSKÜ Rektörü Prof. 

Dr. Turhan Kaçar Genç Gi-
rişimciler Kurulunun ger-
çekleştirdiği ziyaretten duy-
duğu memnuniyeti dile ge-
tirirken, üniversite olarak 
ortak yapılacak çalışmalar-
da her türlü desteği verebi-
leceklerini ifade etti. 

 » Harun Yıldırım
İki klinik psikolog, bir 

uzman psikolojik danış-
man, bir avukat, sosyolog ve 
diyetisyen ile beş idari per-
sonelin görev yaptığı Kadın 
Danışma Merkezi, danışan-
lara sosyal, psikolojik ve hu-
kuki danışmanlık hizme-
ti veriyor. 

Danışma merkezinde 
bulunan diyetisyen tarafın-
dan ihtiyaca yönelik bes-
lenme programı hazırlanır-
ken danışanların detaylı vü-
cut analizi yapılıyor. Anne 
çocuk beslenmesi, kronik 
rahatsızlıklar, metaboliz-

ma hastalıkları, yeme bo-
zuklukları konusunda da 
hizmet veriliyor. Danışma 
merkezinde ergen ve kadın 
danışanlara yönelik psiko-
lojik danışmanlık, ebeveyn 
danışmanlığı, engelli yakın-
larına psikolojik destek de 
sağlanıyor. 

Kadın Danışma Merke-
zine gelen danışanlara 6284 
Sayılı Kanun ve hakları ko-
nusunda bilgilendirme ya-
pılıp konu ile ilgili broşür ve 
el kitapçıkları veriliyor. Da-
nışanların kendisi veya baş-
kasının şiddete uğrama du-
rumunda kullanılabilmesi 

için KADES telefon uygu-
laması indirilip kayıt oluş-
turulmasına yardımcı olu-
nuyor. 

Vatandaşlar, 444 31 
63’ten Kadın Danışma Mer-
kezi çalışmaları ile ilgili de-
taylı bilgiye ulaşabilir.

“Eşit ve şiddetsiz bir 
Bodrum için çalışacağız” 

Gerçekleştirilen çalış-
malar ile ilgili Bodrum Be-
lediye Başkanı Ahmet Aras, 
“Bodrum’da hiç kimse-
nin dışarıda bırakılmadı-
ğı bir yerel yönetim anla-
yışıyla tüm belediye kay-

naklarını harekete geçir-
dik. İmzaladığımız Avrupa 
Yerel Yaşamda Kadın Er-
kek Eşitliği Şartı’nın olmaz-
sa olmazlarından Yerel Eşit-
lik Eylem Planı’nı hazırla-
dık. Kadın Danışma Mer-
kezini, Acil Yardım Hattını, 
Kadın ve Aile Hizmetle-
ri Müdürlüğü’nü kurduk. 
Toplumsal Eşitlik Bürosu’nu 
oluşturduk ve en son Kadın 
Konuk Evi’ni açtık. Tek bir 
kişiyi bile geride bırakma-
dan herkes için yaşanası bir 
Bodrum’u birlikte inşa et-
meyi sürdüreceğiz. Katılım-
cılığı tüm aşamalarda be-
nimseyerek güvenli, eşitlikçi 
ve şiddetsiz kentimizi yarat-
mak için bundan sonra da 
kadınlarla birlikte çalışma-
ya hazırım. Büyük bir mut-
lulukla diyorum ki Bodrum 
Belediye Başkanı olarak ka-
dınların verdiği mücadele-
nin ve eşitlik politikalarının 
tarafında yer almaya devam 
edeceğim. Eşit ve şiddetsiz 
bir Bodrum yaratmak hep 
birlikte çalışacağız.” dedi.

Belediyeden Kadınlara Yönelik Danışmanlık Hizmetleri 

Bodrum Belediyesi Kadın 
Danışma Merkezi Çalışmaları

 zBodrum Belediyesi Kadın ve Aile Hizmetleri Müdürlüğü’ne bağlı 
Kadın Danışma Merkezi, şiddete maruz kalan ya da kalma riski 
bulunan kadınlara yönelik sosyal, psikolojik ve hukuki danışmanlık 
hizmeti veriyor.
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En son bir subay emeklisi dostum 
dedi ki, hep karamsar şeyler yazma, 
biraz iç açıcı tatlı bir şeyler yaz. 
Elbette müşteri velinimetimizdir, 
yalnız gündemde pek tatlı şeyler 
bulamadığım için rahmetli değerli 
hocamız mimar ve aynı 
zamanda nüktedan AYDIN 
BOYSAN’ dan tatlı Karadeniz 
fıkralarını size sunuyorum:

***
Cemal şişiniyor . . . Yeni 

kasket giymiş . . . Soruyor: 
«Temel! De bakalım! Bu 

kasket, beni on yaş daha 
gene gösterıiyor mu?» 

Temel arkadaşının 
kalbini kırmıyor: 

« Elbette ya; ! Aslında 
sen kaç yaşındasın?»  

«37» 
« Kasketli mi, kasketsiz mi?»
***
İki Karadenizli, yolda bir tane altın 

buluyorlar. Paylaşılacak gibi bir mal 
değil . . . 

Ne yapsınlar? Kura çekecekler. 
Cemal bir avucuna altın alıp yumruk 
yapıyor, öbür avucuna da bir kiremit 
parçasını . . . Sonra ellerini arkasına 
saklayıp soruyor: 

«Altını mı, kiremidi mi?» 
Temel: 
«Altını . . . »  
«Vay namussuz! Bugün yine 

talihlisin . . . »
***
Kamyon şoförü İdris, 

İngiltere’ye mal götürecek . . 
.Akşam kahvede, büyüklerden biri 
uyarıyor: 

«Aman dikkat et! İngiltere 
trafiğinde soldan gidilir. 
Denemediğin iştir.Çok 
tehlikelidir.» İdris kabul ediyor:

« Çok haklısın Osman Dayı! 
Ben de Samsun - Rize arasında 
denedim, gördüm. Çok tehlikeli 
çoook . . . »

***
Bir Avrupalı turist, yerel yaşayışı 

çok iyi öğrenmek için, bir Karadenizli 
aile yanında pansiyon kalıyor. 
Alışmış,işlere de yardım ediyor. 
Derken günün birinde, somonların 
arkasında bir insan iskeleti görmesin 
mi? Ödü kopuyor.

«Nedir bu?» diyor. Evsahibi 
anlatıyor: 

«Haa o mu? O bizim İlyas’dır. 
Çocukken saklambaç oynamıştık da, 
bulamamıştık .  »

***
Karadeniz ilindeki devlet 

hastanesinde yatan hastanın 
durumu çok ağır. . . Doktorlar 
Temel Reis’i hastanın yanına ancak 
birkaç dakika için bırakıyorlar ve 

rica ediyorlar: «Hastayı 
neşelendir teselli et!» 

Temel’in aklına 
neşelendirecek söz 
gelmemiş ama, çıkarken 
teselli etmeyi unutmamış: 
« Korkma . . . Herkes 
ölecek . . ..»

***
Küçük yolcu gemisi 

kasırgaya dayanamıyor 
batıyor. Canını 
kurtarabilenler arasında üç 

kişi bir ıssız adaya düşüyor. Bir İngiliz, 
bir Alman ve bir de Karadenizli ... 

Aç kalmıyorlar ama  günler aylar 
geçiyor, kurtuluş umutları zayıflıyor. 
Ruhsal bunalımlara giriyorlar. Derken 
birdenbire Hızır gelmesin mi? Her 
üçüne de birer isteklerini yerine 
getireceği müjdesini vermesin mi? 

Önce Fransız, hemen Paris’de 
olmak istediğini söylüyor. Bir anda 
gözden kayboluyor. Sonra İngiliz, 
Londra’ya gitmek isteyip, o da yok 
oluyor. Sıra Karadenizlide: 

«Olur mu canım? Ben burada 
yalnız kaldım .  Fransızla İngiliz geri 
gelsin!»

***
Hep görüyoruz, yıllardır 

uçak kaçıran kaçırana . . . Para 
istiyorlar. arkadaşları serbest 
bırakılsın istiyorlar. En önemlisi de 
kendilerini kurtaracak araçların 
sağlanmasını  istemek . . . Bir 
Karadenizli de, aklına koymuş bir 
şey kaçıracak ama, uçağa 

hiç binmemiş, denizden bir araç 
olsun istiyor. Sonunda bir denizaltı 
kaçırıyor . . . İstedikleri de şunlar:

Yüzbin dolar ile bir paraşüt. . .
***
Karadenizli atlamış, paraşütünü de 

açmış yavaşça aşağı doğru süzülüyor. 
Derken birdenbire hemşehrilerinden 
Osman’ın ,aşağıdan yukarı doğru 
fırladığını görmesin mi? Şaşkınlıkla 
soruyor: «Osmaaan ! Sen nereden 
geliyorsun?» Osman ise

hem el sallıyor, hem de açıklıyor:
«Cephane fabrikasından . . . »
***
RUHUN ŞAD OLSUN HOCAM…

Özkan 
ULUYAZI

TATLI BİR ŞEYLER...

 » Ceylin Şener
Sağlık alanında Muğla’ya 

birçok yenilik kazandıran ve 
vatandaşların yanında olma-
ya devam eden Muğla Bü-
yükşehir Belediyesi çalışma-
larını sürdürüyor. Özellik-
le Hasta Nakil hizmetiyle va-
tandaşların evlerinden sağlık 
kuruluşlarına, sağlık kuruluş-

larından evlerine naklini ger-
çekleştiren ekipler, Muğla’da 
2023 yılında yapılan yaklaşık 
10 bin naklin 6 bin 987’sini 
gerçekleştirdi. 

24 sağlık personeli, 12 
hasta nakil ambulansı, bir 
hasta nakil aracı ile il genelin-
de vatandaşlara hizmet veren 
Büyükşehir Belediyesi Muğ-

la’daki hasta nakillerinin yüz-
de 70’ini karşıladı. 

2014 Yılından Bugüne 
Kadar 62 bin 321 Nakil 

Gerçekleştirildi 
Büyükşehir Belediye-

si hasta nakil ambulansı hiz-
meti ile yaşlı, yatağa bağım-
lı ve engelli vatandaşların ev-

den sağlık kuruluşlarına, sağ-
lık kuruluşlarından eve nakil-
lerini sağlıyor. Bu kapsamda 
Büyükşehir Belediyesi tara-
fından 2023 yılında 2 bin 621 
kişiye 6 Bin 987 defa, hizmete 
başladığı günden itibaren bu-
güne kadar ise 16 bin 302 ki-
şiye 62 bin 321 defa hasta na-
kil hizmeti verildi.

İl Genelinde Hasta Naklinin Yüzde 70’i Büyükşehir’den 
 zMuğla Büyükşehir Belediyesi 2023 yılında il genelinde 2 bin 621 kişiye 6 bin 987 hasta nakli 
hizmeti verdi ve Muğla’daki hasta nakillerinin yaklaşık yüzde 70’ni karşıladı. 

 » Ceylin Şener
Muğla'nın turizm, ta-

rih ve kültür destinasyonu 
Datça'ya Cumhuriyet Halk 
Partisi (CHP) Belediye Baş-
kan Aday Adayı olan dene-
yimli gazeteci, TV sunucu-
su ve arkeolog yazar Mesut 
Yar, "Mutlu ve Mesut Bir Dat-
ça" sloganıyla ilçenin yerel ve 
küresel düzeyde tanınırlığı-
nı artırmayı hedefliyor. Kam-
panyasına tüm Datça halkına 
cep telefonunun numarasını 
vererek başlayan Mesut Yar, 
kendisine ulaşan vatandaşla-
ra istisnasız her konuda yanıt 
veriyor. Bu zamana kadar 5 
bin aramaya yanıt veren Yar, 
kısa zamanda 2500 km yol 
yaptı, yarımadayı en az 3 kez 
turladı, 18 binden fazla ki-
şinin elini sıktı, 300 haneye 
girdi ve 30’dan fazla STK ve 
aktivist grupla görüştü. 

Belediye Başkanlığı için 
Aday adayı olduğu günden 
bu yana Datçalılarla ile iç içe 
olan, kenti, siteleri, sahilleri 
ve köyleri ziyaret eden Mesut 
Yar, öncelikle Datça’yı arama 
motorlarından ‘Ege’de bir sa-
hil kasabası’ tanımından çı-
kararak işe başlayacağını du-
yurdu.  “Antik zamanlar-
dan bu yana birçok medeni-
yete başkentlik yapmış böyle 
bir coğrafya her şeyden önce 
‘Dünya Kültürel Mirası’ ola-
rak büyük bir hazine değerini 
taşıyor. Ancak daha UNES-
CO listesine bile girememiş. 
Plansız büyümenin kurba-
nı olarak kimliksiz bırakıl-
mış ve yalnızlığına terkedil-
miş. Kimsenin Datça’yı mo-

dern dünyaya ve medeni bir 
ufka entegre edememe gi-
bi bir lüksü yok. Buna yer-
li ya da sonradan Datçalı ay-
rımı yapmadan hep birlik-
te parmak göstermek zorun-
dayız” açıklamasını yapan 
Yar, ilçenin en büyük sorun-
larının başında gelen Hasta-
ne sorununa da vurgu yapa-
rak şöyle devam etti; “Datça 
halkı ve sakinleri hastane yo-
lunda can çekişmeyecek ka-
dar değerli. Hayat pahalılığı-
nın getirdiği memur kaçış-
ları Datça’yı yaşanacak değil, 
yolunda can verilmek zorun-
da kalacak bir yer haline ge-
tirmiş. Bu yüzden önce biz-
zat Datçalı kardeşlerime sağ-
lık hizmetini iki ayrı hasta-
ne ve poliklinikle, cebinden 
sembolik bir harcama yapa-
rak her ihtisas alanında hiz-
met alacağı bir Can Yolu aça-
cağız. Bunun için Datça aşığı 
gönüllü yatırımcılardan sözü 
aldım” dedi.

2 hastanenin yanı sıra bir 
de üniversite sözü veren Yar, 
“Datçalı gençlerin coğrafik 
konumun doğası gereği tu-
rizm, tarih, tarım ve gastro-
nomi başlıklarında liyakati 
önceleyen bir eğitim sistemi-
ne ihtiyacı var. Bunu tek başı-
na bir ihtisas lisesi değil, ko-
lejiyle ve mükellef bir Dat-
ça Üniversitesi ile gerçekleş-
tirebilmek ve ‘eğitimde fırsat 
eşitliği’ hakkını ilçe bazında 
yaygınlaştırmak için gerekli 
yatırımın taslak sözleşmeleri-
ni ve görüşmelerini tamam-
ladım. Bayındırlık hizmetle-
ri başta olmak üzere ulaşım, 
erişim, su, enerji gibi anaya-

sal hakları eksiksiz alabilme-
si için tüm Datçalılar adına 
sesimizi alternatif mecralar-
da da yükseltip, hibe öncelik-
li yerli ve uluslararası kredi-
leri ilçeye taşıyacağız. “Sür-
dürülebilir çevrecilik” adı-
na da birçoğunun ön görüş-
meler tamam, sırada ‘gelecek 
vaat eden pilot bölge’ kavra-
mını pratiğe geçirme yetkisi-
ni almak var. Datça’nın hep-
si birbirinden değerli köyleri 
ve köylülerinin ihtiyacı olan 
işletme ve üretim finansma-
nını gerçekleştirecek ve ‘Ben-
zersiz Datça’ kavramının ye-
rel üretimle gerçekleşeceği-
ne inanan samimi bir serma-
ye var. Kolektif üretim için 
Datça’nın onayını bekliyor. 
Önce Datçalı kardeşlerimden 
vekaleti ardından hepsi için 
alacağım asaleti masaya ko-
yacağım. Ekeceğimiz badem, 
incir, zeytin, hurma, üzümü 
bütün dünyaya tanıtmak ve 
Datça’nın coğrafik ürünleri-
ni herkese tattırmak boynu-
mun borcu” açıklamasında 
bulundu.

Bugüne kadar yaptığı ya-
yınlar ve özellikle de belge-
sellerde ‘Datçalı olmak’ kav-
ramının evrensel olduğu-
nu milyonlarca insana ak-
taran CHP Belediye Başkan 
Aday Adayı Mesut Yar, bun-
dan sonrası için de “Dat-
ça türlü bir şey benim istedi-
ğim” temennisini dillere pe-
lesenk edeceğinin de altını çi-
zerek “Datça için her alan-
dayız; gönül ve fikir evimize 
görüş ayırt etmeden herke-
si bekliyoruz. Dünya Datça’yı 
konuşacak ” dedi.

Tüm dünya 
Datça’yı 
konuşacak

CHP Datça Belediye 
Başkan Aday Adayı
Mesut Yar
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 » Harun Yıldırım
Enerji ve Tabii Kay-

naklar Bakanı Alparslan 
Bayraktar’ın yazılı olarak ce-
vaplandırması talebiyle ver-
diği önergede, 2017 yılın-
da "Türkiye'de enerjinin yol 
haritası" olarak kamuoyuy-
la paylaşılan Milli Enerji Ve 
Maden Politikası Tanıtım 
Programı'ndan bugüne ka-
dar kamuoyunda bilgi kirli-
liği yaratan pek çok haber ve 
enformasyonun dolaşıma so-
kulduğunu belirtti.

Türkiye’nin enerjideki dı-
şa bağımlılığı göz önüne alın-
dığında, 2017 yılından bu ya-
na geçen yaklaşık yedi sene-
lik sürede arama çalışmaları 
için ne kadar kamu kaynağı-
nın harcandığını ve ne ka-
dar gelir elde edildiğini kim-
senin bilmediğini vurgulayan 
Ergun, söz konusu arama ça-
lışmalarıyla ilgili Bakanlığın 
şeffaf davranması ve elindeki 
verileri kamuoyuyla paylaş-

ması gerektiğini ifade etti.
İYİ Parti Muğla Milletve-

kili Ergun Bakan Bayraktar’a 
şu soruları sordu:

1. Bahse konu arama ça-
lışmaları için yapılan harca-
maların döviz cinsinden ger-
çekleştirildiği bilinmektedir. 
2017 yılından 2023 yılı sonu-
na kadar petrol ve doğalgaz 
arama çalışmaları ve yatırım-
ları için döviz cinsinden top-
lam ne kadar kamu harcama-
sı yapılmıştır?

2. Bu harcamalardaki gi-
der kalemleri ve dağılımları 
nelerdir?

3. Söz konusu arama ve 
yatırım kararları alınmadan 
evvel, bu çalışmaların risk 
analizi hangi kıstaslara göre 
hesaplanmıştır?

4. Bugüne kadar keşfedi-
len petrol ve doğalgaz mikta-
rı nedir? Bu keşiflerden son-
ra ne miktarda kullanılabi-
lir petrol ve doğalgaz üretimi 
yapılmıştır?

İYİ Parti Muğla Milletvekili Ergun; 
Petrol ve doğalgaz 
arama harcamalarına 
ne kadar para harcandı?

 z İYİ Parti Muğla Milletvekili Prof. Dr. Metin 
Ergun, petrol ve doğalgaz aramaları için 2017 
yılından bugüne kadar kaç para harcandığını 
TBMM gündemine getirdi. » Harun Yıldırım

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi S.S. Datça Sındı Kö-
yü Tarımsal Kalkınma Koo-
peratifi ve S.S. Yazı Köyü Ta-
rımsal Kalkınma Kooperatifi 
ile imzalanan protokol çerçe-
vesinde, 2023 yılında verim 
sorunu yaşayan üreticilere 
badem ve zeytin üretimi ile 
ilgili eğitim verildi. 

30 kooperatif ortağının 
katılım sağladığı eğitimde 
budama, bakım, ilaçlama gi-
bi teknik eğitimler verildi. 

Badem ve Zeytin Bizim 
İçin Önemli

Zeytin ve Badem üreti-
mi hakkında değerli bilgiler 
aldıklarını belirten badem 
üreticisi Nurgül Can “Zeytin 
ve bademcilik ile ilgili çok 
güzel ve değerli bilgiler aldık. 
Köyümüz için badem, zey-
tin çok önemli. Bunların ba-
kımı da bir o kadar önem-
li. Ağaçların bakımı, buda-
ması, gübrelemesi hakkın-
da önemli bilgiler aldık. Tüm 
üreticilerimiz adına Büyük-
şehir Belediyesine teşekkür 
ediyoruz” dedi. Datça Sın-
dı Mahallesi Muhtarı Rama-

zan Bitezli “Büyükşehir Bele-
diye Başkanımız Dr. Osman 
Gürün’e böyle bir uygulama-
dan dolayı teşekkür ediyo-
rum. Vatandaşlarımıza her 
türlü bilgilendirme yapılıyor. 
Vatandaşlarımızla birlikte 
tüm sorunlarımızı çözüme 
kavuşturuyoruz” dedi. 
Can Usul: Büyükşehir Her 
Zaman Yanımızda Oldu

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesinin her zaman yanla-
rında olduğunu belirten Sın-
dı Mahallesi Kalkınma Ko-
operatifi Başkanı Can Usul 
“Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi aracılığı ile ortak koope-
ratif kurduk. Kooperatifleri-
mizi bir çatı altında topladık. 
Muğla Büyükşehir Beledi-
yesi bize badem kırma ve te-
mizleme makinası verdi. Ko-
operatif ortaklarımız bu ma-
kinalardan faydalanıyor. Ay-
nı zamanda Büyükşehir Be-
lediyemiz bize zeytin alanı 
tahsis etti. Tahsis edilen zey-
tinlik alanların işlemesini biz 
yapıyoruz. Bizlere bu imkan-
ları sağlayan Muğla Büyük-
şehir Belediye Başkanımız 
Dr. Osman Gürün’e teşekkür 

ediyoruz” dedi.
Muğla Büyükşehir 

Belediyesi’nin 2019 yılında 
başlattığı proje kapsamında 
üreticilere hastalık-zararlı 
kontrolü ve mücadelesi, 
toprak, bitki ve su numunesi 

alımı, tarımda uygun 
mekanizasyon teknikleri, 
bölgelerde alternatif tarım 
ürünü denemeleri gibi 
çalışmaları hakkında 
bilgilendirme ve eğitim 
çalışmaları yapılıyor.

Büyükşehirden Datça’da 
Badem ve Zeytin Eğitimi

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi, çiftçilerin daha fazla ürün ve gelir elde etmesi amacıyla başlattığı 
‘Tarlanıza Geliyoruz’ projesi kapsamında Datça ilçesinde badem ve zeytin üretimi ile ilgili 
üreticilere eğitim verdi.

Marmaris Belediyesi ve 
Günseli Top Resim Atölyesi  
işbirliğiyle geçen Eylül ayın-
da başlayan; “Bitmeyen Ser-
gi” sloganıyla açılan Resim 
Defteri adlı  atölye kursiyerle-
rinin çalışmalarından oluşan 
sergide bu hafta, emekli Bi-
yoloji Öğretmeni İclal Kapu-
toğlu ve torunu lise öğrenci-
si Buğçe Egüz’e ait yağlı boya, 
sulu boya, akrilik, pastel, cam 
üzerine çalışma, kolaj ve yine 
boyama  el işi aksesuarlardan 
oluşan 120 çalışma, sanatse-

verlerin beğenisine sunuldu. 
Eğitmen Ressam Günse-

li Top; Resim Defteri Sergi-
sinin herhangi bir bitiş tari-
hi olmadığına dikkat çeke-
rek; “Yeni öğrencilerimizle, 
ortaya çıkan yeni çalışmalarla 
sergimiz süresiz devam ede-
cek. Bu hafta da nine torun 
kursiyerlerimizin çalışmala-
rı var. Sergimiz önümüzde-
ki zamanlarda ders alan di-
ğer kursiyerlerimizin çalış-
malarıyla, süresiz devam ede-
cek” dedi. 

Marmaris’in resim defterinde 
bu kez nine torun var

 zMarmaris 19 Mayıs Gençlik Meydanı Halk 
Kafe, bu kez Nine Torun sanatçılar Emekli 
Biyoloji Öğretmeni Anneanne İclal Kaputoğlu 
ve lise öğrencisi torun Buğçe Egüz’ün resim 
çalışmalarına ev sahipliği yapıyor.

 » Ceylin Şener
Milas Belediyesi, Süheyl ve 

Behzat Uygur Kardeşler’in, 'Hey 
Gidi Günler' adlı interaktif müzi-
kal oyununu Milaslı sanatsever-
lerle buluşturacak.

Türk tiyatrosunun önem-
li isimlerinden Nejat Uygur’un 
oğulları Süheyl ve Behzat Uygur 
tarafından sahnelenecek iki per-
delik müzikal oyunda seyirciler 
nostaljik bir yolculuğa çıkacaklar.   

“Bizim atmaya kıyamadığı-
mız anılarımız var” sözü ile baş-

layacak olan gösteride, yıllarca 
biriktirdikleri anıları albümler-
den çıkarıp seyircilerine sunacak 
olan Uygur Kardeşler, doğdukla-
rı günden bu zamana kadar baş-
larından geçen acı – tatlı bütün 
anıları seyircilerle paylaşacaklar.

Milas Belediyesi Kültür ve 
Sosyal İşler Müdürlüğü’nden ya-
pılan açıklamada, 19 Ocak Cuma 
günü saat 20.00’de Belediye Top-
lantı ve Düğün Salonu’nda sahne-
lenecek ücretsiz oyuna tüm Milas 
halkının davetli olduğu bildirildi.

Hey Gidi Günler, 19 Ocak’ta Milas’ta 
 zSüheyl ve Behzat Uygur Kardeşler’in, ‘Hey Gidi 
Günler’ adlı interaktif müzikal oyunu 19 Ocak’ta 
Milas’ta…
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Marmaris’te 31 Mart Ye-
rel Seçimleri’ne 2.5 ay kala, 
AK Parti Genel Merkezi’nden 
gelen haberle,  AK Parti Mar-
maris Belediye Başkan Ada-
yı Serkan Yazıcı olarak açık-
landı.

Türkiye’nin ve Avrupa’nın 
önde gelen turizmcilerinden;  
ilk kez 2019 seçimlerinde AK 
Parti Marmaris Belediye Baş-
kan Adayı olan, 2009 - 2010 
Futbol Sezonunda Türkiye 
Süper Ligi Şampiyonu olan 
Bursaspor Kulübünün döne-
min başkanı eski Milletvekil-
li merhum İbrahim Yazıcı’nın  
oğlu ünlü rallici Serkan Ya-

zıcı, AK Parti Genel Başka-
nı ve Cumhurbaşkanı Tayyip 
Erdoğan’ın isteğiyle, bir kez 
daha Cumhur İttifakı Mar-
maris Belediye Başkan Ada-
yı oldu.

AK Parti Marmaris İl-
çe Başkanlığı’nda gerçekle-
şen;  AK Parti Muğla Millet-
vekili Kadem Mete, AK Par-
ti Muğla İl Başkanı Gülte-
kin Akça,  Ak Parti Marmaris 
İlçe Başkanı Ceyhun Gök-
men, MHP Muğla İl Başkanı 
Oğuz Akarfırat, MHP Mar-
maris İlçe Başkanı Onur Ün-
ver’inde katıldığı toplantıda 
partili partisiz oldukça kala-
balık bir topluluğa seslenen 
AK parti Marmaris Beledi-
ye Başkan Adayı Serkan Ya-
zıcı, seçim çalışmasında di-
ğer rakip adaylarla hiç didiş-
meden seçim çalışmasını ya-
pacağına dikkat çektiği ko-
nuşmasında: “Beş Yıl önce 
yine burada,  bir yola çıktık 

hep beraber. O günün şart-
ları çok farklıydı bu günden. 
5 yıl içinde başımıza gelme-
yen kalmadı, Marmaris ola-
rak ülke olarak. Yangınlar, 
seller,  Covid… Dolayısıy-
la Marmaris’in sıkıntıları, es-
ki sıkıntılar değil.  Eskiden 
Marmaris’ e ilk başkan ada-
yı olduğum zaman…  Bir tu-
rizmci gözüyle bakıyordum 
o zaman. “Turizm olarak ne 
yapabiliriz Marmaris’e? Na-
sıl gelişebilir?” diye. Ama bu-
gün Marmaris, aynı durum-
da değil… Şimdiyse sizin is-
teğinizle, teveccühünüzle tek-
rar aday oldum. Öncelikle 
Marmaris’in in birçok soru-
nu var. Seçim kampanyasın-
da zaten mahalleleri gezerek, 
el sallayarak “işte ben başkan 
adayıyım geldim” diye de-
ğil, vatandaşlar tek tek, bölge 
bölge birleşecekler ve sorun-
ları bize anlatacaklar. Derdi 
ne, dert çok tamam bir sürü 

biliyoruz, onlar Bizim bildik-
lerimiz, bizim bilmediğimiz 
neler var?..

Bir kere önce halkın refa-
hını çok önemsiyorum. Eğer 
halk burada refaha ulaşır-
sa, çocuklarımız burada ya-
şamak istemiyorum deme-
meli. Dolayısıyla onların, sa-
dece çocuklarımızın değil 
tüm halkımızın rahat ve re-
fah içinde öncelikli yaşaya-
bileceği, tertemiz denize gi-
rebileceği doğayla barışık bir 
Marmaris hayal ediyorum. 
Bu kartopunun ilk yüzü. As-
lında çok sorun var. Ben di-
dişen biri olmayacağım. Onu 
yapmadı bunu yapmadı.. Ne-
ticede geldiler denediler. Na-
sıl geldiğinin bir önemi yok. 
Nasıl gideceğinin önemi var. 
Dolayısıyla çok ince eleyip 
sık dokuyacağız 45 gün süre-
cek çalışmamız sonunda söy-
leyeceğim tüm projeleri yap-
maya söz veriyorum.” dedi. 

Ak Parti Marmaris adayı Yazıcı
 zAK Parti Marmaris Belediye Başkan Adayı Yazıcı: “Hiçbir rakip adayla didişmeden seçim kampanyasını yürüteceğim ve seçim öncesi sözünü 
verdiğim her projeyi de gerçekleştireceğim.”

Serkan Yazıcı Kimdir?
2009 - 2010 Futbol Se-

zonunda Türkiye Süper Li-
gi Şampiyonu olan Bursas-
por Kulübü’nün dönemin 
başkanı olan, Turizmci es-
ki Milletvekilli merhum İb-
rahim Yazıcı’nın oğlu AK 
Parti Marmaris Belediye 
Başkan Adayı Serkan Ya-
zıcı, 1970 yılında Bursa’da 
doğdu.

Lise öğrenimi ve Tu-
rizm Otelcilik Yüksek 
Okulu eğitiminden son-
ra Serkan Yazıcı; Marmaris 
ve Bursa’da Konaklama te-
sisleri bulunan ailesine ait 
Yazıcı Grup’ta 1994 yılın-
da iş hayatına atıldı.  Yaşa-
mını Marmaris’te sürdüren 
Serkan Yazıcı, halen Yazı-
cı Grup Yönetim Kurulu 
başkanlığını yürütmekte-
dir. İş dünyasının yanında 
spor hayatıyla çok tanınan 
Serkan Yazıcı; 4 kere Türki-
ye Ralli Şampiyonu olmuş-
tur. Uluslararası Otomobil 
Federasyonu FIA Takımlar 
Kupasında FIA Teams Cup 
üçüncülüğünün yanı sıra, 

yurt dışında düzenlenen 
uluslararası yarışlarda 8 kez 
ülkemizi temsil etmiştir.  
2015 Yılında Türkiye Oto-
mobil Sporları Federasyo-
nu (TOSFED) Başkanlı-
ğına seçilen Serkan Yazı-
cı;  2019 yılında AK Par-
ti Marmaris Belediye Baş-
kan Adayı olduktan sonra, 
TOSFED Onursal Başkan-
lığına seçilmiştir. 2017 yı-
lında Uluslararası Otomo-
bil Federasyonu’nun (FIA) 
en yüksek karar mercii 
olan Dünya Motor Sporları 
Konseyi’nin 14 üyesinden 
biri seçilen Yazıcı, halen bu 
görevine devam etmekte-
dir. 2013 yılında Moldo-
va Cumhuriyeti Marmaris 
Fahri Konsolosu olan Ser-
kan Yazıcı, bu görevinde 
Moldova Hükümeti tara-
fından onur nişanına layık 
görülmüştür.

Aşçılık diploması da 
olan Serkan Yazıcı; evli ve 1 
çocuk babası olup, müziğin 
yanında iyi derecede İngi-
lizce bilmektedir.”

 » Ceylin Şener
2024 yılının ilk yurt dı-

şı fuarı olan organizasyon-
da, Türkiye Turizm Tanı-
tım ve Geliştirme Ajansı'nın 
hazırlamış olduğu Türki-
ye standının içinde yer alan 
Bodrum standı katılımcı-
lar tarafından ilgi gördü. 
Hollanda'nın en büyük tu-
rizm fuarı olan Utrecht Va-
kantiebeurs Turizm Fuarın-
daki Bodrum standını bu 
sene 100 bine yakın kişinin 
ziyaret etmesi bekleniyor. 

BOTAV çatısı altında 
fuara katılım sağlayan Bod-
rum Belediye Başkanı ve 
Bodrum Tanıtma Vakfı Yö-
netim Kurulu Başkanı Ah-
met Aras ile Bodrum Tanıt-
ma Vakfı Genel Sekreteri 
Galip Gür tarafından yarı-
madanın tanıtım çalışmala-
rı gerçekleştiriliyor. Başkan 
Aras, fuar etkinliği boyunca 
önemli temaslar kurarken 
Türkiye Hollanda Büyükel-
çisi de Bodrum standına zi-
yarette bulundu.

Hollanda'dan Bodrum'a 
uçuş sayısının artırılması-
na yönelik görüşmeler ya-
pılıyor

Bodrum Belediye Baş-

kanı Ahmet Aras fuarın sa-
dece profesyonel ziyaret-
çilere açık olan ilk günün-
de Hollanda'nın farklı se-
yahat acente temsilcileri ve 
havayolu firmalarının tem-
silcileri ile görüşmeler ger-
çekleştirdi. Fuara yarıma-
dayı tanıtmak ve Bodrum'a 
Hollanda'dan gelecek turist 
sayısını artırmak amacıy-
la Bodrum Otelciler Der-
neği Başkanı Ömer Faruk 
Dengiz, Bodrum Otelci-
ler Derneği Üyesi Ali Şir Şa-
hin, Bodrum Tanıtma Vak-
fı Üyeleri, konaklama iş-
letmesi temsilcileri ve tu-
rizmciler de katıldı. Özel-
likle havayolu firmaları ile 
Hollanda'dan Bodrum'a 
uçuş sayısının artırılma-
sı amacıyla görüşmeler ya-
pıldı.

Yapılan görüşmeler-
le ilgili Ahmet Aras şunları 
söyledi: “Köklü tarihi, kül-
türel yapısı ve çeşitli doğal 
güzellikleri olan kentimiz 
her yıl hem yurt içi hem de 
yurt dışından ziyaretçileri 
kendine çekiyor. Doğal gü-
zelliklerimiz dışında, spor 
ve kültürel donanımlara da 
sahip olan kentimizi da-
ha geniş kitlelere tanıtmak, 
Hollanda’dan kentimize ge-
lecek turist sayısını artır-
mak için Bodrum Belediye-
si ve BOTAV olarak çalış-
malarımızı sürdürüyoruz. 
Bu kapsamda ilgilenme-
miz gereken en önemli un-
sur ulaşım. Bu doğrultuda 
Hollanda’nın seyahat acen-
teleri ve havayolu firmaları 
ile görüşmelerimiz verimli 
bir şekilde devam ediyor”.

Yurt Dışı Fuarında Bodrum Damgası
 z10 ile 14 Ocak tarihleri arasında Hollanda’nın Utrecht kentinde 
gerçekleşen fuarda yer alan Bodrum standı yine ilgi odağı oldu.

Bodrum Deve Güreşi 
Festivali için Geri Sayım

 zBodrum Deve Güreşi Festivali, düzenlenecek olan kortej yürüyüşü 
sonrasında 14 Ocak Pazar günü ilgilileriyle buluşacak 

 » Ceylin Şener
Bodrum’un geleneksel-

leşmiş Deve Güreşi Festivali, 
13 Ocak Cumartesi günü saat 
11.30’da eski otogardan Bod-
rum merkeze kadar yapılacak 
olan kortej yürüyüşü ile baş-
layacak.

Bodrum Belediyesinin 
destekleriyle 14 Ocak Pazar 
günü saat 10.00’da Kızılağaç 
Deve Güreşi Arenasında ger-
çekleştirilecek Bodrum Deve 
Güreşi Festivali başta Çanak-
kale, Aydın, Antalya, Denizli, 
İzmir ve Manisa olmak üze-

re Türkiye'nin dört bir yanın-
dan 150’nin üzerinde deve-
nin katılımıyla renklenecek. 

Festival, kentin simgele-
rinden biri haline gelirken 
vatandaşlar tarafından da il-
giyle karşılanıyor. 
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 » Harun Yıldırım
Muğla Büyükşehir Be-

lediyesi tarafından Fethiye 
Karaçulha Toptancı hali içe-
risinde kurulan Meyve Seb-
ze kurutma tesisi üreticile-
rin ellerinde kalan ürünleri 
değerlendirmesine aynı za-
manda katma değeri yüksek 
ürün elde etmesini sağla-
maya devam ediyor. Verimli 
toprakları, başat ürünleri ile 
önemli bir tarım kenti olan 
Muğla’da Büyükşehir Bele-
diyesi kurduğu Meyve Seb-
ze Kurutma tesisi ile bugü-
ne kadar 127 bin 500 kg yaş 
ürünü kurutarak üreticile-
re teslim etti. Yaş ürünler te-

siste toz ürün, kuru, yarı ku-
ru ürün ve pestil haline geti-
riliyor. 2018 yılında faaliyete 
başlayan tesiste bugüne ka-
dar 28 çeşit üründen 127.5 
ton işlendi. 

2023 yılında ise il gene-
linden gelen 21.5 ton ürü-
nü işleyen Meyve Sebze ku-
rutma tesisi üreticilerin kat-
ma değeri yüksek ürünler 
elde etmesini sağladı. Mey-
ve Sebze Kurutma Tesisi’nde 
kurutulan, toz ve pestil hali-
ne getirilen ürünlerden ba-
zıları muz, kivi, çıntar, kuzu 
göbeği, salep, portakal, pat-
lıcan, erik, armut, dut, ayva, 
biber, tarhana ve şeftali. 

Meyve Sebze 
Kurutma Tesisi ile 
Dört Mevsim Üretim

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi tarımsal 
üretime destek olmak için hayata geçirdiği 
Meyve Sebze Kurutma Tesisi ile bugüne 
kadar 127.5 ton yaş ürünü işledi. 

 » Ceylin Şener
Muğla’nın 13 ilçesinde va-

tandaşlara farklı alanlarda 
hizmet veren Büyükşehir Be-
lediyesi, envanterine katılan 
109 yeni araç için Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün ev sahipliğin-
de tanıtım töreni düzenlendi. 
297 Milyon 367 Bin TL yatı-
rımla Muğla’ya kazandırılan 
araç tanıtım törenine Millet-
vekilleri Gizem Sayar Özcan, 
Cumhur Uzun Menteşe Be-
lediye Başkanı Bahattin Gü-
müş, şoförler odası başka-
nı Arif Özer ve çok sayıda va-
tandaş katıldı.

Törende Muğla Büyükşe-
hir Belediyesinin envanterine 
eklediği 23 Otobüs, 32 kam-
yonet, 8 damperli kamyon, 
6 su tankeri, 6 yol süpürme 
aracı, 4 mobil bakım onarım 
aracı, 3 sepetli platform, 3 
mini çöp toplama aracı, 1 vi-
danjör, 1 kayar kasalı kurtar-
ma aracı, 1 kanal kazıcı yük-
leyici iş makinesi, 1 palet-
li dozer, 1 iş makinesi taşıma 
aracı, 19 motosiklet tanıtıldı.

Törende konuşan şoför-
ler odası başkanı Arif Özer, 
pandemide şoför esnafının 
mağdur olduğunu, yıllar-
dır süren ücretsiz taşıma so-
rununun Başkan Gürün ta-
rafından çözüldüğüne vurgu 
yaparak, “Yıllardır şoför esa-
nafımız ücretsiz taşıma ko-
nusunda mağdurdu. Şimdi 
aradaki farkı Büyükşehir Be-
lediyesi ödüyor ve esnaf rahat 
nefes aldı. Alınan bu araçlar-
la da hizmet kalitesi yüksel-

di. Bu nedenle destekleri için 
Başkan Dr. Osman Gürün’e 
teşekkür ederim” dedi.

Menteşe Belediye Başkanı 
Bahattin Gümüş ise, Büyük-
şehir Belediyesi tarafından 13 
ilçede büyük hizmetlerin ya-
pıldığını vatandaşların bu so-
ğuk havalarda sıcak ve gü-
venli ulaşım için yeni araç-
ların büyük önem taşıdığına 
vurgu yaptı.

Cumhur Uzun, “Başkan 
Gürün, Ömrünü Muğla’nın 

Hizmetine Adadı”
Törende konuşan CHP 

Milletvekili Cumhur Uzun, 
Başkan Dr. Osman Gürün’ün 
ömrünün çeyrek asrını 
Muğla’nın hizmetine adadığı-
nı vurgulayarak “Başkanımız 
Muğla için çalıştı çabaladı ya-
ratılan tüm değerle ömrü-
nü koydu. Bundan beklediği 
sadece yaşadığı şehrin ülke-
de örnek olmasıydı. Muğla’ya 
kendini adayan ve bunu ikti-
dara rağmen yapan başkanı-
mız Dr. Osman Gürün’e min-
netlerimi ifade etmek istiyo-
rum Sadece bu araçlara bak-
tığımızda bile hizmetlerin ne 
kadar büyük olduğunu an-
lamak mümkün. Sadece bu-
gün hizmete alınan araç filo-
suna sahip olmayan belediye-
ler var. Krediyle bile bu araç-
ları alamayan belediyeler var. 
Muğla Büyükşehir belediye-
si ise bu kadar büyük filoyu 
1 günde hizmete alabilecek 
mali disipline sahip bir bele-
diye. Bunu iktidar yanlısı ol-
madan yapabilmek büyük bir 
başarıdır” dedi. 

Gizem Özcan, “Muğla Hak 
Ettiği Yatırımı Merkezi 
Hükümetten Alamıyor”

CHP Milletvekili Gizem 
Özcan ise Muğla’nın ülke 
ekonomisine çok büyük kat-
kı sunduğunu ancak hak etti-
ği yatırımı merkezi hükümet 
tarafından alamadıklarını be-
lirterek, “Muğlamız merke-
zi hükümet tarafından ülkeye 
sunduğu katkının karşılığını 
alamıyor. Buna rağmen Muğ-
la Büyükşehir Belediyemiz 10 
yıllık süreçte çok önemli yatı-
rımlar yaptı ve şehrimize ka-
zandırdı. Bunu yaparken çok 
güçlü bir mali yapı oluştur-
du. Büyükşehir Belediyemiz 
Uluslararası kredi kuruluşla-
rından AAA alıyor. Hem ya-
tırım yapıyor hem de ma-
li yapıyı güçlü tutuyor. Bu ne-
denle başkanımız Dr. Osman 
Gürün’e şükranlarımızı sunu-
yorum” diye konuştu. 

Başkan Osman Gürün, 
“Görev Sürem Boyunca 
Muğla’nın Her Kuruşuna 

Sahip Çıktık, Hesap 
Yapmadan elimizde Para 
Olmadan Hiçbir Harcama 

Yapmadık” 
Belediye Başkanlığı sü-

resince Muğla’nın her kuru-
şuna sahip çıktıklarına vur-
gu yapan Muğla Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Dr. Os-
man Gürün, ellerinde para 
olmadan hiçbir zaman har-
cama yapmadıklarını ve güç-
lü bir mali yapıyla sadece hiz-
met etmek için çalıştıklarını 
söyledi. Gürün, “Göreve gel-

diğimizde ilçe belediyelerin-
den aldığımız araçlar vardı. 
Bu araçların yaşları oldukça 
yüksekti. Biz o araçlarla hiz-
metlerimizi aksatmadan yü-
rütmeye çalıştık. Bu filonun 
mutlaka gençleştirilmesi ve 
büyütülmesi gerekiyordu. 3 
ay kaldı neden sen bu araç-
ları aldın denebilir. Ancak 
biz bunların programını çok 
uzun zamandır çalıyoruz. Fi-
yat açısından en uygun şekil-
de araçları temin etmeye ça-
lışıyoruz.  Yine itfaiye araçla-
rımızda çok yaşlıydı. 2014 yı-
lında 118 araç devraldık. 10 
yılda ise 6’sını hizmetten çek-
tik ve 56 araç alarak bu sayı-
yı 168’e yükselttik. İtfaiye filo-
muzda büyütüp gençleştirdik 
ve olaylara daha etkin müda-
hale sağladık. Görev sürem 
boyunca hesaplamadan elim-
de para olmadan hiçbir har-
cama yapmadım. Dolayısıy-
la müteahhit veya firmalarla 
hiçbir anlaşmada ödeme ak-
saması olmadı” dedi.
Gürün, “Hizmet Ederken 

Bahane Üretmedik Çözüm 
Aradık”

Muhalefet partisi olmala-
rından kaynaklı olarak birta-
kım zorluklar yaşadıklarına 
vurgu yapan Başkan Gürün, 
“Hizmet ederken, bahane 
üretmeden çözüm aramaya 
yöneldik. Her zaman önü-
müzde engellemeler vardı. 
Muhalefet olarak görev yap-
tık. Bu süreçte birtakım hak-
sızlıklarla karşılaştık. Ancak 
bahane yerine hizmet etme-
ye çalıştık. Halkımızın ihti-
yaçları doğrultusunda elimiz-
deki para oranında çalıştık. 
Bodrum’da çok büyük altyapı 
eksikleri vardı. Şimdi bunları 
tamamladık. 

Belki ileride halkımızın 
aklına gelir Osman 
Başkanımız zamanında 
yapıldı der. Bu bana yeter. 
Biz çıktığımız yolda sevgi 
hoşgörü ve güleryüzlü 
hizmeti yol haritası olarak 
aldık. Olabildiğince bunu 
yapmaya çalıştık” dedi.

Hizmetine sunulan 109 
yeni aracın tanıtımı yapıldı

 zMuğla Büyükşehir Belediyesi araç filosuna katılan 297 Milyon 367 Bin TL değerindeki 109 araç 
için tanıtım töreni düzenledi. Törende konuşan Muğla Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Osman 
Gürün, görev süresi boyunca mali yapıya çok önem verdiğini ve her kuruşun hesabını yaparak 
çalıştıklarını söyledi.

Muğla Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından uluslarara-
sı olarak düzenlenen bugü-
ne kadar “Göç”, “Pandemi 
Covid 19”, “Yangın”,  
“Eğitim” temaları ile dü-
zenlenen karikatür yarış-
masının teması bu yıl “Do-
ğal Afetler” oldu. Uluslara-
rası Karikatür yarışmasına 
katılmak isteyenlerin 16 Şu-
bat 2024 Cuma Günü mesai 
bitimine kadar “Muğla Bü-
yükşehir Belediyesi 5. Ulus-
lararası Karikatür Yarışma-
sı’’ başlığı ile sanatçının adı, 
soyadı, Şehir ve Ülkesi ya-
zılarak karikatur.yarisma@
mugla.bel.tr adresine gön-
dermeleri yeterli olacak.

21 Şubat 2024 tarihin-
de sonuçları açıklanacak ya-
rışmaya amatör ve profes-
yonel herkes katılabilecek. 
Yarışmaya katılmak iste-
yenler başvuru şartnamesi-
ne https://www.mugla.bel.
tr/etkinlik/5uluslararasi-
karikatur-yarismasi linkin-
den ulaşılabilecek. “Doğal 
Afetler” temalı uluslararası 

karikatür yarışmasının seçi-
ci kurulu ünlü karikatürcü-
ler Gürbüz Doğan Ekşioğ-
lu, Savaş Ünlü, Şevket Yalaz, 
Abdülkadir Uslu, Sarkis Pa-
çacı, Raşit Yakalı, Mehmet 
Selçuk, Muğla Büyükşehir 
Belediyesi Raportöründen 
oluşuyor. 5.Uluslararası Ka-
rikatür yarışmasında dere-
ceye girenler için ödüller-
de; birinciye 25 bin, ikinci-
lik ödülü 16 bin, üçüncülük 
ödülü 12 bin TL, mansiyon 
(3 Adet) 8 bin TL, 18 yaş al-
tı (10-18) iki kişiye 4 bin TL, 
Raşit Yakalı özel ödülü 5 bin 
TL olarak belirlendi.

Seçici kurul 17 Şubat 
2024 tarihinde toplanacak. 
Uluslararası karikatür ya-
rışmasının sonuçları 21 Şu-
bat 2024 tarihinde açıklana-
cak. Ödül töreni ve yarışma 
jürisinin sergilenmeye değer 
bulduğu karikatürler, Muğla 
Büyükşehir Belediyesi Tür-
kan Saylan Çağdaş Yaşam 
Merkezi’nde yapılacak tö-
renle sergilenecek.

5.Uluslararası Karikatür Yarışması 
“Doğal Afetler” Temasını İşleyecek
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